
 

Szczecin, 2025-03-05 

 

PROTOKÓŁ nr 59/25 
z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie 

 
1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

2. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 58/25. 

5. Podjęcie uchwał. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

W dniu 05 marca 2025 r. o godzinie 18:30 odbyło się posiedzenie radnych w  

siedzibie Rady Osiedla Dąbie przy ul. Gryfińskiej 151 w Szczecinie. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Łukasz Owczarek, przywitał obecnych i przedstawił 

porządek obrad. 

 

Ad. 2 Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Łukasz Owczarek – Przewodniczący 

2. Alina Kordowska - Wiceprzewodnicząca 

3. Małgorzata Wleklak – Sekretarz 

4. Magdalena Bartuszek-Lewandowska – Członek Zarządu 

5. Marek Jakacki – Członek Rady  

6. Leszek Bochnacki – Członek Rady 

7. Jerzy Wysocki – Członek Rady 

8. Maryla Szczęsna – Członek Rady 

9. Marta Marczak – Skarbnik 

10. Grzegorz Bartosz – Członek Rady 

11. Jacek Leśniowski – Członek Rady 

 

Stwierdzono quorum – obecnych 8 radnych 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 58/25 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
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Ad. 5 Podjęcie uchwał: 

• Uchwała Nr 286/25 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej przez WZiON 

będących własnością Gminy Miasto Szczecin położonych przy ul. Drukarskiej 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 287/25 w sprawie wydania opinii na dzierżawę części nieruchomości 

gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 240 obręb 

4026, położonej w rejonie ulicy Węgierskiej. 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 288/25 w sprawie współorganizacji w dn. 25 maja 2025 festynu 

rodzinnego dla mieszkańców i przeznaczenia środków finansowych na ten cel 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Ad. 6 Sprawy bieżące: 

1. Budowa chodnika przy ul. Raciborskiej na wniosek złożony przez mieszkańców – 

rada osiedla wysłała pismo do ZDiTM. Zgodnie z uzyskaną odpowiedzią chodniki 

należałoby zrobić po obu stronach ulicy. Całkowity koszt inwestycji to prawie 1,7 

mln zł.  

2. Bałagan wokół słupa ogłoszeniowego na ul. Toruńskiej – zgłoszenie od 

mieszkańca. RO wystosuje mai/pismo  tej sprawie. Ponadto, z dn. 5 marca zostało 

wydane rozporządzenie wyrażające zgodę na korzystanie ze slupów 

ogłoszeniowych na cele kampanii wyborczych. 

3. Uporządkowanie ruchu/parkowania na ul. Oficerskiej/Otwockiej/Ustki we 

współpracy ze służbami miasta. Omówienie problemu i analiza możliwości. 

Ad. 7 Wolne wnioski 

1. Jerzy Wysocki: zgłoszenie w sprawie możliwości zlikwidowania słupa 

energetycznego na ul. Cichej. 

2. Alina Kordowska: pismo do UM w sprawie możliwości realizacji zadania dot. 

kolejnego etapu przebudowy ulic w Dąbiu. Maryla Szczęsna prześle propozycję 

pisma. 

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

Małgorzata Wleklak 

 

 

…………………………………….…………  

Sekretarz Rady Osiedla - Protokół 

sporządziła 

 

Łukasz Owczarek 

 

 

………………………………………...… 

Przewodniczący Rady Osiedla 

Protokół zatwierdził

 


